
 

7 januari 2025 

Beste klankbordgroepleden en inwoners van Eefde, 

In vervolg op onze vorige nieuwsbrief informeren wij u graag over de stand van zaken na de raadsvergadering van 25 
november 2024. Tijdens deze vergadering heeft de gemeenteraad met een motie aangegeven dat het college van 
B&W opnieuw moet kijken naar de invulling van het sportterrein Detmerskazerne. Daarbij wordt het 3G plan dat 
gemaakt is door de omwonenden van het sportterrein als uitgangspunt genomen.  

Onderzoek is nodig  

Op dit moment onderzoeken wij hoe deze motie het beste uitgevoerd kan worden, wat hiervoor nodig is en wat de 
gevolgen hiervan zijn. Want ieder nieuw plan heeft consequenties voor bijvoorbeeld het verkeer, flora en fauna 
maar ook financieel. Dit kost tijd omdat we goed al deze consequenties in beeld moeten brengen. 

Zodra er meer bekend is informeren wij u weer 

We realiseren ons dat we u nog niet van veel informatie kunnen voorzien. Toch leek het ons goed om u met dit korte 
bericht te informeren over het proces waar we nu in zitten. Zodat u weet dat er achter de schermen gewerkt wordt 
aan de plannen. Wanneer er meer duidelijkheid is informeren wij u uiteraard.  

Meer informatie?  
U kunt de raadsvergadering van 25 november terugkijken. Vanaf de 19e minuut wordt het onderwerp huisvesting 
Oekraïners behandeld. Als u in de agenda klikt op agendapunt 8 dan vindt u daar de stukken.  

Voor vragen kunt u contact opnemen met Richard Butter 
E-mail: sportterreindetmerskazerne@lochem.nl 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Richard Butter, 
Projectleider sportterrein Detmerskazerne 

https://lochem.notubiz.nl/bijeenkomst/1142948/Politieke_Avond_25-11-2024
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